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Verksamhetsberättelse för 2021 
Styrelsen har under året bestått av: Ordförande Sverre Ahlbom 

Sekreterare Ellan Andersson 
Kassör Stefan Bodin 
Ledamöter Chrissie Bodin 
 Elsie Bodin 

Göran Boman 
Ulla-Britt Jarl 
Birgitta Törnlund 
Teddy Törnlund 

Styrelsemöten har under året hållits 6 gånger och dessutom har arbetsutskottet haft ett möte. 
Ett arbetsutskott genomfördes i början på året, för att minska risken för smitta i styrelsen. 
Årsmötet avhandlades och fick flyttas till hösten, när vaccinationer genomförts och 
pandemin eventuellt lagt sig. 
Styrelsemöten genomfördes utomhus under våren, medlemsutskick gjordes.  
Höstens aktiviteter och medlemsutskick planerades så smittsäkert som möjligt och 
genomfördes också planenligt, eftersom smittoläget tillät det.  

 
Medlemsbrev har skickats ut 3 gånger under året.  
Mailutskick har gjorts med information från SPF-distriktet till de medlemmar som uppgivit 
mailadress. 
 
Styrelsen har varit representerat i  

- Kommunens pensionärsråd (KPR), digitalt och via telefon, där Elsie Bodin och 
ordförande Sverre Ahlbom medverkat. 

- SPF distriktet, där Sverre Ahlbom deltagit digitalt. 
- Lions träff 4/9 för att diskutera upplägg av Mickelsmässmarknad 2022. 

 
Medlemmar:  Antal medlemmar var vid årsskiftet 229 personer. 
 
Månadsmöten.   

- Det första medlemsmötet som genomfördes under året var den traditionsenliga 
tipsrundan i Lars Cederbergs trädgård 14 juli, då 18 medlemmar deltog. 

- Den 11 augusti genomfördes en Kvekdag, där Ellan Andersson och Elsie Bodin hade en 
något annorlunda historisk tillbakablick på Kvekgårdens historia. 20 medlemmar deltog. 

- Den 1 september genomfördes årsmötet i Hjälsta bygdegård. Björn Hemstad underhöll 
med sitt musikprogram ”När rocken var ung och vi med den”. 64 medlemmar deltog. 

- Den 6 oktober deltog 52 medlemmar i IOGT-lokalen i Ransta. Musikunderhållning med 
Malin Artz. 

- Den 22 oktober var det Pubkväll i Brunnagården med Hjärnkoll-quiz. Ca 25 personer 
deltog. 

- Den 3 november i Brunnagården deltog 54 medlemmar och Leif Ahlström berättade om 
UDAC:s historia. 

- Den 10 december var det årets jullunch, präglad av distans och restriktioner i det 
uppåtgående smittoläget.  Underhållningen bestod av Viktor Rydbergs ”Tomten” 
uppläst av Ellan Andersson samt luciatåg av styrelsen. 52 medlemmar deltog. 
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Luciatåg 2021. Elsie Bodin, Birgitta Törnlund, Chrissie Bodin, Göran Boman, Ellan Andersson, 
Sverre Ahlbom står bakom och spelar gitarr, Stefan Bodin och Ulla-Britt Jarl.  
Saknas gör Teddy Törnlund. Foto Eva Gustavsson. 

Promenader två dagar i veckan under ledning av Pia Andersson och Gulli Wåger. Syftet var att 
motverka ensamhet och främja fysisk aktivitet. Deltagit har 2-16 personer varje gång. 
Hjärnkoll. Föreningen representerades under hösten i tävlingen med tre medlemmar: Gert-Erik 
Andersson, Ulla-Britt Jarl och Sverre Ahlbom. Laget kvalificerade sig till andra 
tävlingsomgången. 
 
Slutord 
Ännu ett år som präglats av Corona pandemin kan läggas till historien. Styrelsen har försökt att 
anpassa verksamheten utifrån de rekommendationer som Folkhälsomyndigheten och 
regeringen ställt upp. Ibland har det känts frustrerande och rentav hopplöst men vi inser också 
att vi måste finna oss i det läge som uppstått. Inte minst mot bakgrund av att vår 
medlemsgrupp är den som drabbats hårdast av pandemins härjningar. Vi kommer fortsätta 
ställa krav på beslutsfattarna att öka kravet på att samtlig personal som arbetar med äldre och 
inom hemtjänst ska vara vaccinerade. 
Styrelsen för SPF seniorerna Örsundet 2021 vill tacka för året som gått och tillönska alla 
medlemmar ett gott 2022!  
 
 
……………………………………………………………… …………………………………………………………… 
Sverre Ahlbom, ordförande  Ellan Andersson, sekreterare 
 
 
……………………………………………………………… …………………………………………………………… 
Stefan Bodin, kassör   Chrissie Bodin  
 
 
……………………………………………………………… …………………………………………………………… 
Elsie Bodin    Göran Boman 
 
 
……………………………………………………………… …………………………………………………………… 
Ulla-Britt Jarl    Birgitta Törnlund 
 
 
………………………………………………………………  
Teddy Törnlund 


